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حسن قاضیزاده هاشمی گفته: جلوگیری و کاهش آسیبهای اجتماعی وظیفه دولت و مجلس است. همچنین قوه قضائیه با

احکام درستی که صادر میکند میتواند جلوی بسیاری از آسیبهای اجتماعی را بگیرد.

ارز 4200 تومانی در اختیار واردکنندگان دارو و تجهیزات پزشکی؛ 

به گزارش اسپاداناخبر، حسن قاضیزاده هاشمی، وزیر بهداشت در بیست و پنجمین همایش سراسری مدیران و روسای بهداد
با تشکر از عملکرد ناجا گفت: همکاری گستردهای بین حوزه مسوولیت بنده به عنوان بهداشت و درمان از سوی دولت با نیروی

انتظامی به ویژه در ماههای گذشته و شرایطی که در کشور بوده، وجود دارد. کارهای مشترک فراوانی که بخش عمده آن در
این تفاهمنامه آمده و به حقوق شهروندان و امنیت مردم در حوزه بهداشت و درمان کمک میکند از جمله موضوعات این

تفاهمنامه است. وی ادامه داد: نیروی انتظامی در حوزه اجتماعی نیز خدمات موثری به ما کرده است در حالی که وظیفه ما
به عنوان دولت، ارائه خدماترسانی بوده است اما نیروی انتظامی به غیر از حضور در اربعین و هفته ناجا خدمات رسانی

بسیار موثری به مردم در حاشیه شهرها داشته که این موضوع جای تشکر دارد. وزیر بهداشت با اشاره به همکاریهای مشترک
بین نیروی انتظامی و وزارت بهداشت خاطرنشان کرد: نیروی انتظامی میتواند به کنترل و پیشگیری از بیماریها به ویژه

بیماریهای مشترک بین انسان و دام و ورود غیرمجاز دامها از مرزهای کشور کمک کند. چراکه این امر باعث کاهش اپیدمی
بیماریهای واگیردار در کشور میشود همچنین جلوی مشکلاتی که در اقتصاد ایجاد میکند را نیز میتوان از این طریق گرفت.
وی با بیان اینکه نیروی انتظامی میتواند در کنترل دخانیات، موادمخدر و الکل نیز کمک موثری به وزارت بهداشت کند، تصریح

کرد: مقابله با آسیبهای اجتماعی وظیفه نیروی انتظامی نیست. آسیبهای اجتماعی معلول یک علت هستند و اگر در بخش
علت به درستی عمل شود آسیبهای اجتمای بیشک کمتر میشوند. وزیر بهداشت با تاکید بر اینکه نباید از نیروی انتظامی
انتظار پیشگیری از آسیبهای اجتماعی داشت، گفت: جلوگیری و کاهش آسیبهای اجتماعی وظیفه دولت و مجلس است.

همچنین قوه قضائیه با احکام درستی که صادر میکند میتواند جلوی بسیاری از آسیبهای اجتماعی را بگیرد. وی با اشاره به
خدمات نیروی انتظامی در زمینه آموزشهای ترافیکی گفت: نباید از آموزش خسته شد چراکه تکرار آموزش اثرگذار است.

خوشبختانه همکاری بسیار موثری بین 190، 110 و 115 که شامل نیروی انتظامی، وزارت بهداشت و اورژانس کشور است،
وجود دارد اما قطعا با امضای این تفاهمنامه منظمتر و بیشتر خواهد شد. قاضیزاده هاشمی با بیان اینکه تبادل اطلاعات در

حوزه قاچاق دارو و تجهیزات پزشکی بین وزارت بهداشت و نیروی انتظامی میتواند موثر باشد، گفت: تبلیغات اغواکنندهای در
فضای مجازی در زمینه داروها و مکملهای غذایی وجود دارد که همکاری موثر بین نیروی انتظامی و پلیس فتا و وزارت

بهداشت میتواند به شایعاتی که در حوزه غذا و بیماریهایی که در فضای مجازی منتشر میشود پایان دهد. وی ادامه داد: در
بخش تشخیص نیز در زمینه بهداشت حرفهای با وجود آزمایشگاههای تخصصی پلیس میتوانیم خدمات موثری را در زمینه

جلوگیری از بیماریها ارائه دهیم. وی با اشاره به طرح تحول سلامت گفت: طرح تحول سلامت جزو برنامههای محوری دولت
است که خوشبختانه در بخش مردمی در طول چهار سال گذشته با کمترین نقص اجرا شده است اما در بخش مربوط به

پزشکی، پیراپزشکی، تجهیزات پزشکی و... که ارائهکننده خدمت بودند به دلیل منابع ناپایدار با اشکالات بیشتری مواجه بودیم
اما طرح تحول سلامت توانسته بخشی از نگرانی مردم را در زمینه سلامت از بین ببرد. وی با اشاره به نوسانات بازار ارز

گفت: در این مقطع نیز ممکن است برخی افراد قصد سودجویی داشته باشند؛ چراکه ارز بیشتر متاثر در زمینه دارو و تجهیزات
پزشکی است و باید دست به دست هم دهیم و با همراهی بیشتر جلوی این سودجوییها گرفته شود. وی ادامه داد: دولت بدون

هیچ محدودیتی ارز 4200 تومانی را در اختیار واردکنندگان قرار میدهد تا در زمینه دارو و تجهیزات پزشکی هیچ افزایش
قیمتی را شاهد نباشیم بلکه شاهد کاهش قیمتها نیز باشیم البته باید همه نظارت کنیم و در این زمینه کوتاهی صورت نگیرد و
سعی کنیم از مسیری غیر از انتظامی و امنیتی و با استفاده از کمک اتحادیهها جلوی افزایش قیمت دارو گرفته شود تا آسیبی
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به مردم وارد نشود. اگر هم کسانی هستند که تخلف میکنند باید با قاطعیت با آنها برخورد شود. باید اطمینان به مردم داده
شود که اگر وعدهای به آنها میدهیم قطعا به آنها عمل هم میکنیم. البته یکی دو ماه زمان میبرد تا این تلاطمات موجود در

بازار کنترل شود. وزیر کشور تصریح کرد: باید مردم اطمینان کنند آنچه که مسوولان از طریق تریبونهای رسمی اعلام
میکنند به ویژه آقای رئیس جمهور به آن عمل خواهد شد و امیدواریم بازار نیز خود را با ما همراه کرده و تنظیم کند. البته من

از همه افرادی که در بخش دارو ملزومات و تجهیزات پزشکی فعالیت میکنند تشکر میکنم چراکه نهایت همکاری را با ما
داشتند اما در مواردی که به تشخیص آنها نیروی انتظامی و تعزیرات و قوه قضائیه ضرورت دارد کمک کنند، باید به سرعت و
قاطعیت این اتفاق بیفتد چراکه این حوزه حوزهای است که مردم به آن بسیار حساس هستند و همانطور که در طول یکی دو

ماه اخیر همکاریها وجود داشته و قانون رعایت شده بتواند این موضوع استمرار پیدا کند. منبع/ ایلنا

[1] آسیب های اجتماعیبرچسب ها: 
[2] نیروی انتظامی
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